
Jegyzőkönyv 

Rendkívüli elnökségi ülés – 2020. 12. 21. 

 

Időpont: 2020. 12. 21., hétfő, 18:00 

Kommunikációs csatorna: Zoom 

Napirendi pontok: 

1. Hazai versenyrendszer 

a. Átigazolási időszak 

b. Elmaradt versenyek pótlása 

c. Díjszabások 

2. Versenynaptár 

3. Helyszínbérlés 

4. Évvégi díjátadó 

5. Év játékosainak megválasztása 

6. Egyebek 

Jelen vannak: 

 Balázs Gábor – elnök 

 Molnár László – alelnök 

 Csóka András – elnökségi tag 

 Takács Zoltán – elnökségi tag 

 Ikker Péter – elnökségi tag 

 Harsányi Enikő – elnökségi tag 

 Mihályi András – főtitkár 

 Takácsné Fekete Franciska – versenyiroda-vezető 

 Morva-Takács Vivien Anett – jegyzőkönyvvezető 

 Kurucz Tamás – felügyelő bizottsági tag 

 egyesületek képviselői 

 

18:20 Szavazati joggal rendelkezők száma 6 fő. Elnök úr megállapította, hogy az Elnökség 

határozatképes. 

A napirend ismertetése után Elnök úr felvette a Tagfelvételt a napirendi pontok közé, a hazai 

rendezésű nemzetközi versenyeket és a Slovak Opent pedig a Hazai versenyrendszer pontba. 



1. napirendi pont: Hazai versenyrendszer 

b.) Elmaradt versenyek pótlása 

Elnök úr ismertette, hogy a csapatbajnokságnál felvetődött az ötlet, hogy törölve legyen a 2020-ban 

megrendezett forduló és nulláról kezdődjön a bajnokság 2021-ben, de ezt elvetették. A tervek 

szerint a Dreher Magyar Darts Liga döntője az akkori járványhelyzet függvényében a Magyar Darts 

Napjával közös hétvégén lenne megrendezve. 

Elmondta, hogy a jelenlegi szituációban nincs jó megoldás a versenyek megrendezésére. 

Takács Gábor a Prince of Darts DSE képviseletében megkérdezte, hogy dupla hétvégéket tervez-e az 

Elnökség. Elnök úr elmondta, hogy a 2020-as naptár mintájára igen. 

Takács Gábor arra is rákérdezett, hogy a csapatbajnoki hétvégék milyen versenyekkel vannak 

párosítva, mert a harmadosztályú csapatot indító egyesületek számára problémát okozhat az utazás. 

Morva-Takács Vivien Anett jegyzőkönyvvezető a versenynaptár alapján ismertette, hogy 

csapatbajnoki fordulók Egyéni Nemzeti Bajnoksággal vagy Utánpótlás Nemzeti Bajnoksággal vannak 

azonos hétvégére tervezve. 

18:33 Kövesdi Andrea csatlakozott a híváshoz. A szavazati joggal rendelkezők száma 7 fő. 

Elnök úr elmondta a hosszú távú terveket a Csapatbajnokság rendszerére, amit Alelnök úrral alkottak 

meg. 

2. napirendi pont: Versenynaptár 

Harsányi Enikő elmondta, hogy a Slovak Open időpontja megváltozott, április 23–25-ére 

halasztódott, így azt módosítani kell a naptárban. Valamint ki lett hirdetve a World Masters 

időpontja 2021. december 2–5-ére, amit szintén bele kell foglalni. 

Kövesdi Andrea hozzátette, hogy a soft nemzetközi versenyek tekintetében is csak januárban 

várhatók döntések. 

Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

83/2020.12.21 EH számú elnökségi határozatot: 

Az Elnökség a felsorolt módosításokkal elfogadta a versenynaptárt azzal a kikötéssel, hogy ezt csak 

tervezetként lehet kiadni a bizonytalan helyzetre való tekintettel. 

1. napirendi pont: Hazai versenyrendszer 

a.) Átigazolási időszak 

Elkezdődött az átigazolási időszak, amely 2021. január 15-éig tart. 



c.) Díjszabások 

Elnök úr előterjesztette elképzelését, mely szerint akiknek 2020-ban volt engedélyük, és 2021. január 

15-éig kiváltják a következőt, azok 3500 forintos kedvezményes áron kaphassák meg. Az erre az évre 

szóló versenyengedélyek lejárati ideje pedig 2021. január 15-ére módosuljon. 

Az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

84/2020.12.21 EH számú elnökségi határozatot: 

Azok a versenyzők, akiknek 2020-ban volt engedélyük, és 2021. január 15-éig kiváltják a következőt, 

3500 forintos kedvezményes áron tehetik ezt meg. A 2020-as évre szóló versenyengedélyek lejárati 

ideje pedig 2021. január 15-ére változik. 

Elnök úr előterjesztette, hogy ha valakinek nem volt 2020-ban versenyengedélye, vagy 2021. január 

15. után hosszabbítja meg azt, annak díja 5000 forint. 

Az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

85/2020.12.21 EH számú elnökségi határozatot: 

Azok a versenyzők, akiknek nem volt 2020-ban érvényes versenyengedélyük, vagy a 2020-as 

versenyengedélyüket 2021. január 15. után újítják meg, azoknak a versenyengedély díja 5000 forint. 

Takácsné Fekete Franciska felvetette, hogy a paradartsosoknak is jó lenne kártyát készíttetni 

jelképes összegért cserébe. 

Elnök úr egyetértett, és elmondta, hogy a paradarts versenyengedélyének rendszerét még ki kell 

dolgozni, így erről majd máskor tárgyal az Elnökség. 

Takács Gábor megkérdezte, hogy a 2020-ban történt kölcsönadások a 2021-es évre is érvényesek-e, 

ha összevont szezon van. 

Kurucz Tamás észrevételeit is figyelembe véve Elnök úr elmondta, hogy a kölcsönadási szerződéseket 

újra meg kell kötni a helyes dátumokkal, a kölcsönadási díj befizetésére pedig lehet méltányossági 

kérelmet beadni, amit a versenyiroda elbírál. 

3. napirendi pont: Helyszínbérlés 

Elnök úr elmondta, hogy a legnagyobb nehézséget és költséget a versenyek kapcsán a folyamatos 

költözés, építés-bontás jelenti. 

Ismertette a jelenlévők számára a talált helyszín paramétereit. Elmondta, hogy a terembérleti díj 

kapcsán még egyeztetéseket kell folytatni. Elmondta, hogy most arról kell döntést hozni, hogy az 

Elnökség felruházza-e Elnök urat a további tárgyalásokra. 

Kövesdi Andrea jelezte, hogy szerinte mielőbb meg kell kezdeni a tárgyalásokat, mert a jelenlegi 

helyzet tarthatatlan. 



Ikker Péter javasolta szakember bevonását, aki meg tudja állapítani, hogy tűzvédelmileg mire 

alkalmas a hely. 

Harsányi Enikő egyetértett abban, hogy folytassuk a tárgyalásokat, de ne szerződjünk még semmire. 

Takács Zoltán megkérdezte, hogy föld alatti helyiségként a szellőzés miként van megoldva. 

Molnár László elmondta, hogy ennek a kialakítása, illetve további kérdések tisztázása még hátravan. 

Kövesdi Andrea egyetértett Elnök úrral, hogy érdemes lenne játékosokkal is megnézetni a helyet. 

Elnök úr felkérte Ikker Pétert, hogy írjon egy listát azokról a dolgokról, amelyeket le kell egyeztetni 

(tűzvédelem, menekülési útvonalak, szellőzés stb.) a helyszínnel kapcsolatosan. Felkérte továbbá 

Molnár Lászlót és az Irodát, hogy intézzék el, hogy néhány játékos is megnézhesse a termet. 

Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

86/2020.12.21 EH számú elnökségi határozatot: 

Az Elnökség felhatalmazta Elnök urat, hogy folytassa a tárgyalásokat a helyszínbérlés ügyében. 

4. napirendi pont: Évvégi díjátadó 

Elnök úr elmondta, hogy amennyiben az Elnökség hozzájárul, még karácsony előtt kiutaljuk a már 

kiszámított díjakat. 

Az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

87/2020.12.21 EH számú elnökségi határozatot: 

Az Elnökség elfogadta, hogy kiutalásra kerüljenek a 2020. évi pénzdíjak. 

5. napirendi pont: Tagfelvétel 

Morva-Takács Vivien Anett elmondta, hogy két klub jelezte csatlakozási szándékát, azonban 

tagfelvételi kérelem még nem érkezett be. 

Az Elnökség egyetértett abban, hogy ha beérkeztek a kérelmek hivatalos formában, e-mail útján fog 

dönteni az elfogadásukról. 

7. napirendi pont: Egyebek 

A Dorko-utalványok kiosztásáról Elnök úr számolt be. 

Mivel az elnökségi ülésig nem vette át Kovács Patrik és Balló Sándor a nekik szánt utalványokat, az 

Elnökség megállapodása szerint ezek kerüljenek levásárlásra, a vásárolt termékeket pedig az 

utánpótlás-játékosok kapják meg valamilyen formában. Arról is megállapodás született, hogy a WDF 

Virtual Cup magyar résztvevői is a 2021 elejére csúszó évvégi díjátadó gálán kapják meg jutalmukat. 



6. napirendi pont: Év játékosainak megválasztása 

Az Elnökség tagjai megvitatták véleményüket a címeket illetően, majd az Ikker Péter által létrehozott 

szavazófelületen leadták szavazataikat. Meg lett választva az Év férfi játékosa, az Év női játékosa és 

az Év utánpótlás-játékosa. A csonka szezon miatt Az év reménysége-díj ezúttal nem lesz kiosztva. A 

szavazás eredménye a díjkiosztón kerül majd nyilvánosságra. 

A jegyzőkönyv lezárása előtt Elnök úr még röviden beszámolt a gazdálkodásról, valamint 

megvitatásra kerültek az irodai beszerzések is, melyekről az a döntés született, hogy a beadott NEA-

pályázat elbírálását követően legyen róluk határozat. 

 

21:05 Jegyzőkönyv lezárva. 

 

k. m. f. 

 

 .......................................................................  ....................................................................  

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 elnök jegyzőkönyvvezető 


